
 

STYREMØTE 4. Mai 2022 
 

Møte start: Kl.: 1900. 

Møte slutt: Kl.: 2030. 

Neste styremøte: 8. juni kl. 1900 

TIL STEDE: Svein Granøien, Kristin Hage, Karstein Kalsaune, Mathias Harstad, Anders Gunhildsøien, 

Stig Midthjell, Martin Granøien og Trond Lyngstad. 

Ikke til stede: Hans Morten Breiby 

 

Anders sitt ord: 

-Må avklare hva som skal skje 17. mai. 

 

INFO FRA UTVALGENE 

KVINNEUTVALGET: 
-19 stykk i klubbhuset på førstehjelpskurs for hund. Bra kurs. Veterinæren gikk gjennom 8 punkter 
og scenarioer for hva som kan skje med hunden under jakt. Fikk mye skryt. Nyttig og lærerikt kurs. 
Snakk om mulighet for å ta enda et kurs for hvermannsen.  
Tror vi kan fylle et nytt kurs enkelt. 
-Startet skyting på mandag. Var 6 damer. God stemning for oppstart og skyting. Interesse for mer 
skyting. Antar større trykk når veien er fikset og de får reklamert mer.   
-Snakk med Eskil Pettersen. Det er gratis å fiske for alle medlemmer av NJFF fra 23. Juli. Venter på 
svar på hvor lenge dette varer. Finner ikke info på nett om dette enda. Vent på pressemelding. 
-Introjakt: Uaktuelt for introjakt på Sognlia pga. pris. Må bestille alt selv så dette er uaktuelt. 
Anders skal ta opp med dem om at dette 
 

FISKEUTVALGET: 
-Mye som skjer i styret for Gaula. Møter angående oppsyn og natursenteret. 
-Åpning 1. juni. 
-Gangsti til vald nord for Engan må etableres. Det er blitt utlovd at dette skal bli klart før 1. juni. 
-Død sau i gapahuken på Refseth. Ole skal vaske opp dette.  
-Eksklusive rettigheter: Må legge inn føringer om at alle ikke-medlemmer blir ekskludert fra å søke. 
Dette må være klart før neste årsmøte. 
 

JAKT- OG HUNDEUTVALGET: 
-Ingen aktivitet under denne årstiden.  
-Fordeling av jaktkort i månedsskifte. 



-Blir taksering til høsten. 
-Utstillingen er klart. Dommerteltet er sporløst forsvunnet. Bør finne det igjen. Karstein mener den 
kan ligge i «putekassa», men tror han mangler plugger. 
-Dommeren må ha noe å skrive på og med. Her går det an at man bruker nett fra telefon og låner 
ut en PC til dette. Mulig de har PC selv også. Må uansett ha internett i idrettsparken. 
 
 

UNGDOMSUTVALGET: 
Arrangerte fluebinder kurs. Over 7 kvelder. Tok med gjengen på Pirbadet og hygget en kveld. 
Prøvde seg på fluekasting også. Maks antall deltakere på en kveld: 4-5 stk. Engasjerte deltakere. 
Meget gira deltakere. Må jobbe for å få samtlige til å bli medlemmer i foreningen. 
Har fått spørsmål fra guttene om de kan være her alene, svaret er nei uten en voksen. 
 
Planen fremover: Fortsette med fluekaster kurs på søndag da været blir varmere. 
 

 

ØKONOMI: 
-Ønsker helst ikke å låne mer penger fra banken per nå.  
-Store summer ut. 
-Går snart inn i en periode hvor vi kan begynne å få inntekt.  
-Må ha minimum 110 000 kr på kontoen for å dekke driften til huset. 
-Anders litt bekymret for økonomien. Flere deler bekymringen. 
 

FURUKOLLEN: 
-Røyk fra leirduemaskin på bane 2 gjør at vi står uten kaster på bane 2. Ole Aleksander Midthjell 
skal opp og se på den i uka her. Gammel kaster som er 32 år gammel. Pris på ny kaster er 76 000 kr 
+ frakt. Karstein sier vi ikke har penger på kontoen til en slik investering i dag. 
Skal vi investere i ny kaster? Skal vi kjøre kun 1 bane? Med tanke på stevner. Dersom kasteren kan 
repareres må vi ta stilling til det.  
Kan man søke midler om dette? En mulighet er å kontakte en bank for støtte. Kan spørre Soknedal 
Sparebank. 
-Veien må settes i stand. Skolen har lovt Svein å sette den i stand. Må påberegne 
vedlikeholdskostnad på dette. 
-Løpende elg til laserskyting er ankommet. 
-4 kasser(?) med leirduer kom i dag. 
-Søndag ca. kl. 18/19 skrur vi opp skyteskiver til riflebanen ønsker hjelp fra flere til å gjøre dette. 
-Stevne førstkommende tirsdag på leirduebanen. 
-Akkustikkanlegget. Koble to mikrofoner til 1 sender. Da trenger vi ikke akkustikkanlegg. 
-Har muligens nok materialer til å bygge et overbygg på bane 2. 
 

KLUBBHUS: 
-Legger inn brebånd. Fiber er bestilt.  
-Brannvesenet har vært her på kontroll. Har fått klarsignal for utleie. 
 

Annet: 
-17. mai, hva skal vi bidra med?  
-Forslag fra Svein: Avbryt vår deltakelse. 
-Alle er enig, og vi trekker oss fra 17. mai. Svein gir beskjed til 17. mai komiteen. 
 

 

 



 

 

 


